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Referat af generalforsamling Sejlcenter Nivå 
 

Dato 21. Marts 2023 kl. 19:30 

Sted: Nivå Bibliotek. 19 medlemmer deltog 

 

1. Valg af dirigent. Niels Harre blev valgt som dirigent og kunne 
konstatere at generalforsamlingen var lovligt indkaldt med 
overholdelse af tidsfrister.  
 

2. Formandens beretning. Se vedlagte beretning af Formand Folke 
Galsgård. 
 

3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse samt 
forelæggelse af budget for det kommende år. Regnskabet for 
2022 blev godkendt.  
 

4. Fastsættelse af kontingent. Kontingentet for 2024 blev fastholdt 
til 500 kr/år for seniorer og 300 kr./år for juniorer.  

 

 
5. Behandling af indkomne forslag: 

  Der var ikke indkommet  forslag  
 
 

6. Valg af formand. Folke Galsgård blev genvalgt som formand. 
 

7. Valg af kasserer. Niels Seneca Bang var ikke på valg. 
 



SejlCenter Nivå 
 

 
8. Oprettelse og nedlæggelse af udvalg: Følgende udvalg som er  

oprettet fortsætter 
 
-Kapsejlads 
-Sejlerskole 
-Funding 
-Havneudvikling 
 
Desuden blev det vedtaget at oprette 2 nye udvalg som foreslået 
af bestyrelsen: 
 
-Aktivitetsudvalg med ansvar for f.eks. foredragsaftener og 
sociale arrangementer 
- Kommunikation og Markedsføringsudvalg for at dække behov 
for bedre intern/ekstern kommunikation. 
 
 

9. Valg af den øvrige bestyrelse. På valg var Niels Knudsen 
(Sejlerskole og J/80 aktivitet) og Gorm Helles (Havneudvikling og 
klubhus)  som begge blev genvalgt. Der var ikke yderligere 
opstillede kandidater, dermed står de to nyoprettede udvalg for 
Aktivitet og Kommunikation som ubesatte. Generalforsamlingen 
opfordrede bestyrelsen til at finde kandidater til de 2 poster. 
Opgaverne i de 2 nye udvalg dækkes ind til videre ad hoc af 
bestyrelsen med inddragelse af frivillige. 
 

10. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen: Thomas Taatø var ikke på 
valg. 

 

11. Valg af 1 revisor samt 1 revisorsuppleant. Jesper Bakka og Neil 
Reid blev begge genvalgt. 

 

12. Eventuelt. Vi talte om hvordan SN kan medvirke til at forbedre 
samarbejdet og tonen mellem de 3 sejlklubber på Nivå havn. Et 
forslag var at invitere de øvrige klubber til fredagsbar på skift i 
respektive klubhuse. Et andet forslag var mediation mellem de 3 
klubber af en udenforstående til at forbedre samarbejdet. Vi 
bruger alle en del af vores fritid på en fælles sejler interesse blev 
det fremhævet. 

 

13. Referent: Niels Knudsen/25.3.2023 
 
Godkendt af Dirigent Niels Harre D.  

Niels Harre
26. marts 2023


